



Monnickendam, 29 april 2020


Beste collega- fractieleiders van de gemeente Waterland, beste Vincent Koerse, beste Beate

Janssen-van Raay, beste Simone Boogaard, beste Gerard Meij,


Tussen ons bestaat geen verschil van mening over de situatie in Nederland en die van Waterland 
in het bijzonder. Al evenmin over de noodzaak van passend leiderschap. 

Ook wij delen als fractie unaniem de waardering voor de inzet van de waarnemend burgemeester, 
in het bijzonder wat betreft zijn communicatie naar de inwoners van onze gemeente in deze tijden 
van de Corona/Covid19 crisis.

Als het gaat om de communicatie naar leden van de raad ligt dat helaas anders.


Er van uitgaande dat uw reactiebrief is gebaseerd op de vragen onder raadsvragen 116-514 wil ik 
u het volgende meegeven.


Door de Corona/Covid19 crisis ziet het er naar uit dat de waarnemend burgemeester langer zal 
aanblijven dan in eerste instantie was voorzien. Het mag voor u niet als een verrassing komen dat 
wij hechten aan een verblijf en bereikbaar zijn in Waterland. Als eerder heeft onze fractie moeite 
gehad met een wethouder die buiten de gemeente woonde en daar jaarlijks compensatie voor 
kreeg. 


De burgemeester heeft zelf een oproep gedaan om schriftelijke vragen in te dienen.

Naar onze mening zijn de vragen gewoon te beantwoorden. 

De vragen zijn niet namens de coalitie gesteld dus ik snap de bemoeienis niet, waarom u de 
vragen ‘verre van u af wil werpen’. Het zijn uw vragen niet. Of gaan de 4 coalitiepartijen het nu ook 
verbieden om vragen te stellen.


Er is een geschil ontstaan tussen een raadslid van Lokale partij WaterlandNatuurlijk en de 
burgemeester. Als fractieleider van Lokale partij WaterlandNatuurlijk had ik een gesprek voorzien 
om de lucht te klaren. De burgemeester heeft meegedeeld dat hij alleen digitaal wenst te 
overleggen. Ook was bedacht dat de gemeentesecretaris zou meeluisteren. De 
gemeentesecretaris had er echter niets mee van doen.


Een geschil ruim je niet digitaal uit de weg. Dat doe je aan tafel, op gepaste afstand van 1,5m, en 
dan kun je elkaar recht in de ogen kijken. De gepaste afstand van 1,5m is nog steeds mogelijk in 
Nederland. 


Als coalitiepartijen roept u mij op. Als plaatsvervangend voorzitter van de raad en als voorzitter 
van de vertrouwenscommissie voor de procedure van het aanstellen van een nieuwe 
burgemeester. Waarom zoekt u niet in eerste instantie contact met het betreffend raadslid? 
Waarom spreekt u mij niet aan als fractieleider van de fractie van WaterlandNatuurlijk? Waarom 
zoekt u pas communicatie na een escalatie die overigens zelf creëert.

Ik kan niet anders dan vermoeden dat u de fractie van WaterlandNatuurlijk en mij in het bijzonder  
politiek wil beschadigen.


Als plaatsvervangend voorzitter van de raad ben ik van mening dat het een ieder raadslid vrij staat 
vragen te stellen aan de burgemeester. De burgemeester is prima in staat om vragen te 
beantwoorden. Aangenaam of niet. Het leven is geen slagroomtaart. 

De burgemeester staat boven de partijen en heeft een verbindende rol in de raad. 




Als voorzitter van de vertrouwenscommissie zal ik mij beraden. De vraag is, wil ik nog wel. Dat ik 
me deze vraag stel kunnen jullie opvatten als een emotionele reactie. Doch ik wil me niet laten 
leiden door emotie. Ook hier heb ik een verantwoordelijke rol.


Het enige wat rest is dat u nog deze week bij de openbare stukken een excuusbrief voegt naar  de 
fractie van WaterlandNatuurlijk en naar mij in het bijzonder.


Met vriendelijke groet, Yvonne Gras

fractieleider lokale partij WaterlandNatuurlijk



